校内住宿预订意向单

一、宿舍信息:

- 1) 上外迎宾馆: 位于虹口校区校园内, 毗邻上外健身中心(温水游泳池、健身房、桌球室、室内球场等设施一应俱全)。大楼内设施齐全, 有餐厅、超市、美容厅、ATM 自动取款机等。房内有中央空调、卫生间、电话、电视机、上网等设备。并设有楼层公用厨房, 配有洗衣机、冰箱、微波炉。
- 2) 上外宾馆: 位于虹口区赤峰路 555 号, 离校园步行约 5 分钟。内设餐饮部、超市等。房间内有中央空调、卫生间、电话、电视机、上网等设备。
- 3) 松江留学生公寓:位于松江校区校园内,仅供在松江校区学习的留学生使用。房间内有空调、卫生间、电视机等设备。

		房价(RMB)		
宿舍名称	房间类型	长期	短期	
		(一学期及以上)	(一学期以下)	
上外迎宾馆	双人房 A(4F-13F)	90	90	
	双人房 B(14F-18F)	105	105	
上外宾馆	双人房 A (2F-8F)	80	90	
	双人房 B(9F-12F)	95	90	
松江留学生宿舍	单人间	100		
	双人间	50		

_	完
<u> </u>	宿舍选择

1. 上外迎宾馆 □双人房 A □双人房 B

2. 上外	宾馆	□双人房 A	□双人房 B		
3. 松江	宿舍	□单人房	口双人房		
4. 不需要	医宿舍				
备注:以	上仅为学生	的住宿意向,	预定是否成功以宿舍房间剩余	余情况为准。	最终信息请

备注:以上仅为学生的住宿意向,预定是否成功以宿舍房间剩余情况为准。最终信息请参考入学通知书的"住宿安排"。

我已了解以上信息,	并申请预定学校宿舍。		
		学生签字:	
		日期:	

Intent of Campus Accommodation Reservation

I. Dormitory information

- 1) SISU Guesthouse is located on Hongkou Campus, just opposite to the SISU Gymnasium which is equipped with a swimming pool, a fitness center, a billiard table and indoor volleyball/basketball/badminton court. Inside there is a cafeteria, a grocery, a beauty parlor, and an ATM. Both double rooms and single rooms are available. Each room is equipped with central airconditioning, a private bathroom, a telephone, a TV set, internet access, etc. There's a communal use kitchen on each floor, with a washing machine, a fridge and a microwave oven.
- 2) SISU Hotel is located at 555 Chifeng Road, Hongkou District, with a distance of 5-minute walk from the campus. The Hotel, equipped with central air-conditioning, has a cafeteria inside, a grocery and a beauty parlor. Each room has a private bathroom, a telephone, a TV set, internet access, etc.
- 3) Dormitory in Songjiang Campus (Songjiang campus) provides international students with single and double rooms, exclusive for students studying in Songjiang Campus. Rooms have airconditioning, private bathrooms, TV and other facilities.

		Price (RMB)		
Dormitory	Room Type	Long-term (one semester or more)	Short-term (less than one semester)	
	Double Room A (4F-13F)	90	90	
SISU Guesthouse	Double Room B (14F-18F)	105	105	
CICILII . 1	Double Room A (2F-8F)	80	90	
SISU Hotel	Double Room B (9F-12F)	95	90	
Dormitory in	Single Room	100		
Songjiang Campus	Double Room	50		

Dormitory	in	Single Room		100		
Songjiang Campus Double Room			50			
II. Dormitory Choice		noice				
1 . SISU Guesthouse		esthouse 🔲 I	□Double Room A □D		\Box Do	ouble Room B
2 . SISU Hotel		el 🔲	☐Double Room A		□Double Room B	
3 . Dormitory in Songjiang		y in Songjiang	☐Single Room [$\Box D$	ouble Room
4 . No need for dormitory		for dormitory				
Note: The above is only the accommodation intention of the students. Whether the						
reservation is successful or not depends on the rest of the dormitory room. For final						
information, plea	ase 1	efer to the "accommodate	tion	arrangement" i	n the a	dmission letter.
_				_		
*I have known the above information and applied to reserve the campus dormitory.						
	Signature:					
				Date:		